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Frederiksberg den 3. august 2021 

Referat fra bestyrelsesmøde afholdt den 4. juni 2021 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Referat af ordinært bestyrelsesmøde den 16. april 2021 blev godkendt uden bemærkninger. 

 

3. Evaluering af TV 2- show 

Bestyrelsen havde generelt ros til sekretariatets indsats i forbindelse med TV 2-showet ”Danmark 

Redder Jord”. Bengt Holst bemærkede, at det har været en stor ekstra-opgave for det relativt lille 

sekretariat. Samtidig er sekretariatets øvrige opgaver også varetaget tilfredsstillende. 

 

Sekretariatet vil udarbejde en mere detaljeret evaluering, som også bliver drøftet med TV 2. Det 

er uvist, om TV 2 vil gentage indsamlingsshow næste år. 

 

4. Orientering 

Bestyrelsen tog orientering vedr. projektstatus, kommunikation og fundraising samt status for 

kapitalforvaltning til efterretning. 

 

Oversigt over nye call projekter blev kort gennemgået. Der var generel tilfredshed med, at der 

har været flere ansøgninger end ved de to tidligere call, og at ansøgninger har været af generelt 

højere kvalitet end tidligere. De nye projekter har også en god geografisk fordeling. 

 

5. Eventuelt 

Bengt Holst orienterede om den seneste tids debat om helårsgræsning, og hvorvidt dette er et 

dyrevelfærdsmæssigt problem. Debatten er hård, meget konfrontatorisk og ikke altid båret af 

faglighed og saglig argumentation – specielt på de sociale medier.  

 

Flemming Nielsen orienterede om to nye ansættelser i sekretariatet. 

  
  
  


